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Abstract (en)
Folding-fin assemblies for fin-stabilised rockets have a large number of fins (2) which are to be connected to a base body (1) such that they can
fold. Their assembly, together with the fins and springs mounted thereon, is extraordinarily time-consuming. According to the invention, a separate
bearing pin (4) is used for each fin and its spring. The bearing pins can be provided with truncated cone-shaped ends if they are intended to be held
in an annular slot (3) which is radially not open outwards. <IMAGE>

Abstract (de)
Klappleitwerke für flügelstabilisierte Raketengeschosse weisen eine Vielzahl von Flügeln (2) auf, die klappbar mit einem Grundkörper (1) zu
verbinden sind. Deren Montage mit den aufsitzenden Flügeln und Federn ist ausserordentlich zeitaufwendig. Gemäss der Erfindung wird für jeden
Flügel und dessen Feder ein eigener Lagerzapfen (4) verwendet. Die Lagerzapfen können mit kegelstumpfförmigen Endenn versehen sein, wenn sie
zur Aufnahme in einer Ringnut (3) bestimmt sind, die radial aussen nicht offen ist.
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